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Socialudvalget har i brev af 28. oktober 2010 stillet mig følgende spørgsmål 14
(SOU alm. del), som jeg hermed skal besvare. Spørgsmålet er stillet efter ønske 
fra Martin Henriksen (DF).

Spørgsmål nr. 14:

"Vil ministeren venligst kommentere på artiklen "Handicappede udelukkes fra 
aktiviteter" fra 24timer.dk den 6. juni 2010 21:32, der omtaler problemer for 
handicappede, der benytter sig af de i artiklen omtalte transportmuligheder, og 
vil ministeren - gerne med supplerende bemærkninger fra andre ministerier, 
herunder transportministeriet - redegøre for regeringens eventuelle nye initia-
tiver på dette område?"

Svar:

Jeg er bekendt med, at der kan opstå tilpasningsproblemer, når trafikselska-
berne koordinerer deres tilbud om handicapkørsel, jf. den refererede artikel. 
Det fremgår også af artiklen, at Movia er opmærksom på problematikken om-
kring den koordinerede kørsel, og at Movia arbejder på at forbedre denne. Det 
noterer jeg med tilfredshed.

I forhold til prisen på individuel handicapkørsel, som også nævnes i artiklen, 
har jeg påpeget over for trafikselskaberne, at den ikke må være væsentligt høje-
re end for øvrig trafik, der varetages af trafikselskabet.

Herudover vil jeg nævne, at Transportministeriet i juli 2010 udgav ”Trans-
portministeriets tilgængelighedspolitik”. Et af initiativerne i ”Transportmini-
steriets tilgængelighedspolitik” er oprettelsen af et dialogforum for tilgængelig-
hed med deltagelse af relevante myndigheder, handicaporganisationer og 
transportudbydere.

Med venlig hilsen

Hans Chr. Schmidt
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